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Ondervoorzitter Baudewijn Diependaele opent om 18.00 uur de vergadering. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 19 januari 2016 

Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Landbouw en Platteland 
Reglementering 
Vaststelling van het subsidiereglement in functie van de aanplant van 
houtige landschapselementen op land- en tuinbouwbedrijven, 
inwerkingtreding op 24 februari 2016 

Gedeputeerde Vercamer verduidelijkt dat dit een reglement was van de 
Provinciale Landbouwkamer, maar door de interne staatshervorming 
neemt de provincie dit over. 

Mevrouw Charlier vraagt aandacht voor aanplantingen die bacterievuur 
verspreiden. 

Gedeputeerde Vercamer stelt dat de lijst in bijlage aan alle voorwaarden 
voldoet om het verspreiden van bacteriën tegen te gaan. 

Mevrouw Gillis merkt op dat het over een uitgebreide lijst gaat en dat er 
ook uitheemse bomen of planten aangekocht kunnen worden. Er is een 
onderscheid in prijs. Ze vraagt of het niet beter is om het aanbod te 
beperken zodat de aankoop meer gestructureerd kan verlopen. 

Didier Huygens verduidelijkt dat niet alles beschikbaar is in autochtoon 
materiaal. Autochtoon materiaal is een criterium dat betekent dat het 
planten moeten zijn die hier al sinds mensenheugenis staan en die hier 
gewonnen zijn. Andere niet-autochtone soorten staan wel op de lijst 
omdat ze nuttig zijn als bestuiver of voor insecten. Het is trouwens zeer 
moeilijk om te achterhalen of traceren of bepaalde soorten autochtoon 
zijn of niet. Hij merkt verder op dat de lijst, samen met ANB, is opgesteld 
op basis van de rijkdom van biodiversiteit en alle soorten zijn trouwens 
courant leverbaar.  

Mevrouw Gillis merkt op dat er de voorgaande jaren weinig gebruik is 
gemaakt van dit reglement. Hoe ga je dat bekender maken? Ze vraagt 
zich ook af of dit reglement kan worden uitgebreid naar particulieren en/of 
natuurverenigingen. 
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Gedeputeerde Vercamer repliceert dat er gedurende de jaren al veel 
aangeplant is. Er zal ook nog een perscampagne gevoerd worden. Dit 
reglement dat wordt overgenomen is niet bedoeld voor particulieren of 
natuurverenigingen. 

3. Landbouw en Platteland 
Plattelandsontwikkeling 
Goedkeuring van het aangepaste Uitvoeringsplan voor het Oost-Vlaamse 
platteland na wijziging van het Vlaams Programmadocument 
Plattelandsontwikkeling 

Gedeputeerde Vercamer verduidelijkt dat we onze plannen moeten 
bijstellen door de opmerkingen van het Europees toezicht op het Vlaams 
programma. 

Mevrouw De Sutter vult aan met de opmerking dat ze het een 
fantastische verbetering vindt zodat er investeringen kunnen gebeuren 
die ook zichtbaar zullen zijn in het landschap. 

Mijnheer Vercamer zegt dat dit in het verleden ook al mogelijk was en dat 
de plaatselijke groep de keuze maakt. 

Mevrouw Charlier vraagt waar ze de enquête, waarvan sprake is in het 
verslag, kan terugvinden. 

Mijnheer Vercamer antwoordt dat dit op de website van Vlaanderen 
gepubliceerd staat, maar dat het doorgestuurd zal worden. 

4. Economie – duurzame bedrijventerreinen 
Reglementering 
Vaststelling van het reglement m.b.t. het verduurzamen van 
bedrijventerreinen en opheffing van het reglement van 21 april 2004 
betreffende het toekennen van subsidies aan KMO’s die een 
samenwerkingsverband opzetten met het oog op het streven naar een 
duurzaam bedrijventerrein, inwerkingtreding op 29 februari 2016 

Gedeputeerde Versnick verduidelijkt dat het reglement van 2004 wordt 
uitgebreid naar lokale besturen. De aantrekkelijkheid van het reglement 
wordt ook vergroot door het bedrag van 15 000 EUR te verhogen naar 
20 000 EUR. Tot slot moeten de organisaties die gebruik maken van het 
reglement ook het logo van Oost-Vlaanderen klimaatgezond gebruiken. 

Raadslid Gillis merkt op dat het reglement weinig bekend was en vraagt 
hoe men dat bekend zal maken. 

Op het ogenblik dat de subsidie toegekend zal worden zal er een kleine 
activiteit op de bedrijventerreinen plaats vinden met de nodige 
persaandacht. Mevrouw Vliebergh vult aan dat de 
samenwerkingsverbanden op bedrijventerreinen in hoge mate zijn 
bereikt. 30 van de 43 hebben gedurende de jaren minstens 1 aanvraag 
ingediend. Er was dus een zeker saturatiepunt bereikt, vandaar ook de 
verruiming naar de lokale besturen.  

5. Ruimtelijke planning 
GRUP Oostelijke Tangent Sint-Niklaas 
Advies i.k.v. openbaar onderzoek 
Verlenen van gunstig advies aan het ontwerp Gewestelijk RUP met 
bijhorenden 
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Geen vragen of opmerkingen. 

6. PROVAG – vertegenwoordiging 
Voordracht van 1 kandidaat-bestuurder in vervanging van Sara De Potter 

Geen vragen of opmerkingen. 

7. Mobiliteit – Fietspaden lange afstand 
Aanleg langs spoorlijn L59 Destelbergen – Lochristi 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
open aanbesteding 

Gedeputeerde Hertog zegt dat het de vervollediging is van het fietspad 
langs de spoorlijn Antwerpen – Gent.  

Raadslid Maes vraagt wat de stand van zaken is van het andere stuk? 
Gedeputeerde Hertog antwoordt dat de aanleg is gestart. 

Mevrouw De Bal merkt op dat de Pensionaatstraat wordt afgesloten. 
Gedeputeerde Hertog antwoordt dat Infrabel altijd probeert om 
overwegen te schrappen omdat deze te massaal aanwezig zijn. In dit 
dossier maakt Infrabel hiervan ook gebruik.  

8. Mobiliteit – Parkbos Gent Fietsbruggen 
Aanleg van een fietsverbinding als missing link voor de aanleg van een 
langzaam verkeersas, addendum bij de overeenkomst van 29 april 2009 
Goedkeuring van het addendum en het provinciale aandeel 

Geen vragen of opmerkingen. 

9. Mobiliteit 
Pendelbussen Ronde van Vlaanderen 
Ondersteuning Flanders Classics nv - Toekenning van een subsidie aan 
De Lijn 
Mevrouw Vervliet vraagt van waar het verschil in bedrag komt tussen de 
offerte en het bedrag in het verslag aan de raad. Gedeputeerde Hertog 
antwoordt dat het bedrag in het verslag aan de raad de som is met de 
bijdrage van de partners. Hij benadrukt dat er gevraagd is om te wachten 
met communiceren nadat het punt is goedgekeurd in de raad. 

10. Toerisme – Streekcentrum de Huysmanhoeve te Eeklo 
Restauratie schuur, koeienstal en realisatie nieuwbouwgedeelte – 
aanstellen van een ontwerpteam 
Goedkeuring van voorwaarden en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van open offertevraag 

Gedeputeerde Vercamer verduidelijkt dat ervoor gekozen is om geen 
volwaardig erfgoeddepot te realiseren. Er wordt gekozen om te focussen 
op de regionale collecties. De conclusie is dat het totaal aantal m² 
vermindert met 700 m², waardoor de financiering ook vermindert. 

Geen vragen of opmerkingen. 

11. Varia 

Geen vragen of opmerkingen. 

De waarnemend voorzitter sluit de vergadering om 18.35 uur. 
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Gent, 16 februari 2016 

De secretaris    De waarnemend voorzitter 

Nicole Van Duyse   Baudewijn Diependaele 

Ambtenaar-verslaggever 

 

Mark Cromheecke 


